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Dwie doby dzielą nas od meczu z Napoli. Giallorossi przeciwstawią

drużynie z południa Włoch przede wszystkim mocną defensywę, która

pozwoliła strzelić rywalom jednego gola w siedmiu meczach. Elementem

tej obrony jest Leandro Castan, który udzielił krótkiego wywiadu dla

SportMediaset.

 

Dlaczego nie tracicie goli?

- Ponieważ teraz nie bronimy tylko ja i Benatia, broni cały zespół, razem.

 

Co myślisz o Garcii?

- Świetny człowiek, świetny trener. Bycie wielkim człowiekiem jest najważniejsze,

jest świetną rzeczą mieć taką osobę.

Gervinho?

- Spisuje się świetnie, jest niespodzianką. Niesamowite jest to, co robi na boisku,

nikt go do tej pory nie zatrzymał.

Jest jak w twoim Corinthians?

- Jesteśmy głodni, możemy zajść wysoko.
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